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Aanwezig Eddy Poffé, voorzitter
Manu Claes, Kris Poelaert, Chris Taes, Martine Lemonnier, Jo Stulens, Luc 
Robijns, Diederik Dunon, Martine Janssens, Lucia Dewolfs, leden

Mia Van der Elst, Vera Meulemans, Linda De Dobbeleer-Van den Eede, 
Olivier Joris, plaatsvervangende leden

Jan Laeremans, provincieraadslid

Ann Schevenels, Tie Roefs, Monique Swinnen, Tom Dehaene, 
gedeputeerden 

Verontschuldigd Jaak Pijpen, Corinne Olbrechts, Sarah Sneyers, Daniël Fonteyne, Marc 
Florquin, Walter Zelderloo     

Agendapunten
De heer Eddy Poffé opent de vergadering om 10u10

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

De heer Poffé informeert of het verslag van 28 november 2017 kan goedgekeurd worden en excuseert 
zich voor het fout lopen van de uitnodigingen van de vorige vergadering.

De notulen van de vergadering van 28 november 2017 worden goedgekeurd.

2 Technische aanpassing meerjarenplanning en budget 2018

Mevrouw Swinnen licht toe dat de budgetopmaak 2018 en de meerjarenplanning door het Rekenhof 
positief werden geadviseerd, maar dat het Agentschap Binnenlands Bestuur een opmerking maakte 
i.v.m. het gecumuleerd budgettair resultaat van vorig boekjaar dat werd ingeschreven voor 2019.

Mevrouw Eynatten vervolledigt dat het Agentschap Binnenlands Bestuur toelaat dat dit ingeschreven 
wordt in 2018, maar niet in de meerjarenplanning. Vandaar de verschuiving van 2019 naar 2018.



In het rapport M2 - Staat van het financiële evenwicht - zien we in de kolom van 2018 het 
gecumuleerd budgettair resultaat van vorig boekjaar dat nu verhoogd werd met 10mio euro versus 
voorheen 5mio euro in 2018 en 5mio euro in 2019. Het resultaat blijft hetzelfde. Er is uitsluitend sprake 
van een verschuiving. De voorlopige rekeningcijfers 2017 tonen reeds dat het resultaat voor het 
gecumuleerd budgettair resultaat voor 2017 deze 10 miljoen overtreft.

Advies: de technische aanpassing MJP en budget 2018 wordt met een gunstig advies aan de 
provincieraad voorgelegd.

3 Wijzigingen rechtspositieregeling

Mevrouw Schevenels licht het dossier kort toe. De (federale) loopbaanonderbreking werd vanaf 1 
september 2016 afgeschaft. Vanaf 2 september 2016 trad het Vlaamse Zorgkrediet in voege, ook een 
verlofsysteem met premie. 
Daarnaast bleef de noodzaak bestaan om een nieuwe regeling voor onbetaald verlof in het leven te 
roepen. Het Besluit van de Vlaamse Regering (BVR) van 2 december 2016 wijzigt op dat vlak het BVR 
van 7 december 2007 en maakt een ruimere toepassing van onbetaald verlof mogelijk. Er wordt hierin 
een onderscheid gemaakt tussen onbetaald verlof als recht en onbetaald verlof als gunst.

Er zijn geen vragen. 

Advies: de wijzigingen rechtspositieregeling wordt met een gunstig advies aan de provincieraad 
voorgelegd. 

4 Aansluiting op contract Topdesk via raamovereenkomst VERA – principe

Mevrouw Roefs licht het dossier toe. Het gebruik van de huidige softwarepakketten Procos (voor de 
opvolging van de informatica-problemen, het beheren van de ICT-inventaris en voor zaalreservatie) en 
het product Planon (voor het opvolgen van storingen op het vlak van facilitair beheer, het opvolgen 
van reserveringen en uitleningen in de provinciedomeinen en het opvolgen van de NME-reserveringen 
in de domeinen) is niet langer te verantwoorden. De nood aan een alternatieve oplossing dient zich 
dus aan. 
Het autonoom provinciebedrijf VERA heeft een overheidsopdracht uitgevoerd voor het gebruik van 
een softwarepakket voor ICT-ondersteuning, dat tegemoet komt aan de huidige noden. VERA heeft 
het contract zo opgesteld dat het provinciebestuur Vlaams-Brabant ook op dit contract kan afnemen.
De overeengekomen verwerkingsovereenkomst voldoet aan de AVG en de gegevens bevinden zich 
op Europees grondgebied, er zijn bijgevolg geen bezwaren vanuit informatieveiligheid. 
De dienst informatica stelt voor om via een principebeslissing op het raamcontract van VERA in te 
schrijven. 

Er zijn geen vragen.

Advies: de aansluiting op contract Topdesk via raamovereenkomst VERA (principe) wordt met een 
gunstig advies aan de provincieraad voorgelegd. 

5 Raamcontract voor projecten en ondersteuning SAP - principe en goedkeuring bestek

Mevrouw Roefs licht het dossier kort  toe. 
De heer Dunon vraagt naar meer specificaties van SAP, hij informeert welke modules er gaan 
bijkomen.
De heer Jaspers antwoordt dat er geen uitgesproken noden zijn op dit moment. Het toevoegen 
gebeurt in functie van opkomende noden. Bovendien moeten de modules onderhouden worden en 
upgrades dienen jaarlijks geïmplementeerd te worden. De HR-module moet daarnaast nog 2 jaar 
ondersteund worden, waarna de migratie naar nieuwe onderdelen volgt.
De heer Dunon wenst te weten of bepaalde modules moeten stoppen.



De heer Jaspers legt uit dat dit inderdaad het geval kan zijn: soms is de leverancier verplicht om 
modules in een andere vorm aan te bieden. Ook worden er nieuwe technologieën ingezet en 
leveranciers dienen deze evolutie te volgen. Tevens zijn bepaalde modules hier pas laat 
geïntroduceerd.
De heer Dunon informeert of het hier om een bedrag van één miljoen euro gaat.
De heer Jaspers verduidelijkt dat dit niet het geval is, omdat hier een aantal factoren in meespelen. Zo 
is er bv. regelgeving: we moeten aanpassingen doen i.v.m. de regelgeving van Vlaanderen. 
Daarnaast grijpen er technologische vernieuwingen plaats die we niet kunnen overslaan en moeten 
we meer openen naar de buitenwereld, koppelingen maken met andere databanken of 
informaticasystemen van andere overheden.
De heer Dunon herhaalt zijn vraag of de vernieuwing effectief één miljoen euro zal kosten.
De heer Jaspers antwoordt dat dit niet zo is, het gaat om een schatting van diverse upgrades en 
eventuele bijkomende functionaliteiten of modules, indien hier nood aan is.
Mevrouw Janssens wil weten of het om aangekochte licenties gaat, dan wel om onderhoud.
De heer Jaspers antwoordt dat licenties worden overgezet en dat er op die licenties een jaarlijkse 
onderhoudskost moet betaald worden (voor ondersteuning en upgrades).
Mevrouw Janssens wenst te weten of dit een surplus is of in de één miljoen euro inbegrepen is.
De heer Jaspers legt uit dat, indien men van modules verandert, zich een meerprijs in licentiekost 
voordoet , maar dat dit wordt verrekend in het totaalbedrag.
De heer Robijns wenst meer te weten over de aard van de licenties.
De heer Jaspers antwoordt dat het gaat om basislicenties, maar ook gebruikerslicenties. SAP voorziet 
in eeuwigdurende licenties, maar er is een jaarlijkse onderhoudsprijs aan verbonden.

Er zijn geen verdere vragen meer.

Advies: het raamcontract voor projecten en ondersteuning SAP (principe en goedkeuring bestek) 
wordt met een gunstig advies aan de provincieraad voorgelegd.

6 Rondvraag

De heer Dunon vraagt wanneer de goedkeuring van het verslag van 30 januari 2018 zal plaatsvinden.
De heer Poffé geeft aan dat de vergadering van vandaag grotendeels een herneming is van de 
vergadering van 30 januari 2018 en dat deze laatste niet meetelt.
De heer Dunon merkt op dat er dan gedaan moet worden alsof er geen vergadering geweest is op 30 
januari 2018.
De heer Poffé zegt dat de vergadering wel plaatsgevonden heeft maar dat er geen goedkeuring van 
het verslag komt.
De heer Laeremans vraagt wat er gaat gebeuren met de vragen die gesteld zijn en genotuleerd 
werden op 30 januari 2018.
Mevrouw Swinnen geeft aan dat we niet gaan doen alsof de vergadering van 30 januari niet heeft 
plaatsgevonden. De discussie die er toen geweest is, blijft gelden en wordt geïntegreerd in het verslag 
van de vergadering van vandaag. Ze zal ook deel uitmaken van de voorbereiding voor de 
provincieraad van 27 februari 2018.

Datum volgende vergadering 20 maart om 13 uur
Einduur van de vergadering 10:30 uur

De secretaris, De voorzitter,

Stefan Hendrix Eddy Poffé


